

Title (en)
Door panel.

Title (de)
Türfüllung.

Title (fr)
Panneau de porte.

Publication
EP 0144976 A2 19850619 (DE)

Application
EP 84114839 A 19841206

Priority
DE 3344061 A 19831206

Abstract (en)

Door panel, in particular folding door lamella having one or more transparent windows, consisting of a bearing board 3 of transparent plastic which has a non-transparent covering 4 on at least one side, in which covering 4 the window(s) 5 is (are) recessed. The covering 4 consists of an advantageously multi-layer painted coating which is applied to the board 3 and can be recessed in the region of the window 5 by means of a removable cover sheet 6. <IMAGE>

Abstract (de)

Türfüllung, insbesondere Faltdörlamelle mit einem oder mehreren lichtdurchlässigen Fenstern, bestehend aus einer tragenden Platte 3 aus lichtdurchlässigem Kunststoff, die auf mindestens einer Seite eine undurchsichtige Abdeckung 4 aufweist, in der das oder die Fenster 5 ausgespart sind. Die Abdeckung 4 besteht aus einem auf die Platte 3 aufgebrachten, zweckmäßigerweise mehrschichtigen Farbbelag, der im Bereich des Fensters 5 mittels einer abziehbaren Abdeckfolie 6 ausgespart werden kann.

IPC 1-7
E06B 3/48; E06B 3/70; B05D 1/32

IPC 8 full level
B05D 1/32 (2006.01); **E06B 3/48** (2006.01); **E06B 3/70** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 3/481 (2013.01); **E06B 3/7001** (2013.01)

Cited by
DE29614787U1; CN105710010A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0144976 A2 19850619; EP 0144976 A3 19850717; DE 3344061 A1 19850620

DOCDB simple family (application)
EP 84114839 A 19841206; DE 3344061 A 19831206